
El Banyoles no ent�n que el comit� no hagi decidit res sobre

el recurs

Una acci� del par tit contra la Pobla MANEL LLADî.

Des de Banyoles sÕest� vivint el f inal de temporada amb

perplexitat, i �s que sobre el paper ja no t� opcions de salvar la

categoria, per� li queda la lluita als despatxos que va obrir amb el

recurs contra el Figueres per la suposada alineaci� indeguda de

Carles Coto en el par tit contra lÕIgualada. Els banyolins, igual que el

Sant feliuenc que tamb� va presentar el mateix recurs, entenien

que arribarien a lÕ�ltima jornada amb aquest cas resolt, per� no

ser� aix� perqu� el comit� ha ajornat la decisi� f ins a la setmana

que ve. Aix� ha provocat una clara indignaci�, i �s que es considera

que el que sÕest� fent �s adulterar la competici�. ÒNo som capa�os

dÕentendre res. �s evident que s�n coses dif�cils de resoldre perqu�

tenen cer ta complexitat, per� la magnitud del que hi ha en joc

requereix un esfor� extra. No estem parlant dÕun par tit de la

jornada dos que t� una incid�ncia m�nima. Estem a les por tes de lÕ�ltima jornada i aix� ho pot canviar tot, per tant

dir que sÕho miraran la setmana que ve fa riureÓ, comenta el president Pau Teixidor, molt dolgut perqu� el comit�

hagi tirat pilotes fora: ÒReitero que no �s f�cil de resoldre per� han dÕempatitzar amb la situaci� dels clubs, que

ho estem passant malament i som gent que no ens hi guanyem res mentre per ells s� que es la seva feina. Si alg�

ent�n perqu� no sÕha resol que ho expliqui. Que la resposta sigui que sÕho miraran la setmana que ve ens dol i

dona molt poca credibilitat a la transcend�ncia que pot tenir.Ó

A la vegada que el Banyoles no ent�n que el comit� de competici� no es pronunci�s ahir, i que a m�s no hagi

rebut cap notif icaci� of icial i la informaci� hagi arribat a trav�s de tercers, des del club banyol� tenen molt clar

que tenen la ra� amb el que estan denunciant. Ò�s molt clar que hi ha una sanci� que no sÕha compler t. Est�

sancionat amb dos par tits amb lÕinfantil. Fins que no els compleixi no pot jugar i des de llavors nom�s nÕhavien

jugat unÓ, comenta el president del Banyoles, que l�gicament fa una lectura dels motius que poden haver fet

posposar la decisi�: ÒEs pot interpretar que ens estan donant la ra�. No dic que sigui aix� per� �s el que es pot

entendre i si sÕinterpreta aix� es veu com una manera de dir a veure si el Figueres guanya diumenge i podem

resoldre el cas sense cap incid�ncia.Ó

Amb aquesta incer tesa sobre la taula el Banyoles rep diumenge el Sant feliuenc, lÕaltre equip afectat, i ser� lÕhora

de no pensar en tot aix�. ÒSor tirem a guanyar i acabar el m�s amunt possible. �s lÕ�ltim par tit davant lÕaf ici�

despr�s dÕuna temporada dif�cil i volem els tres punts. Ens agradaria no tenir aquesta incer tesa perqu� temps

per decidir nÕhan tingut, per� jugarem amb la m�xima ambici�Ó, comenta Teixidor, que tamb� assegura que les

relacions amb el Figueres s�n bones: ÒLa relaci� amb el Figueres �s molt bona per� com a m�xim mandatari del

Banyoles si existeix aquesta possible infracci� hem de defensar els interessos del club perqu� hi ha molt en joc.Ó
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